
BESLUITENLIJST PRESIDIUM d.d. 28 september 2016

Aanwezig: de heer J.G.A. Paans (voorzitter), de heer M.J. van Lavieren (lid), de heer J.R. Pardo
Kruidenier (lid), de heer T. Stam (lid), de heer B.W. de Leeuw (lid), de heer A.C. Strop (lid), de heer
F.C. de Gier (lid), mevrouw I.M. de Gruijter (griffier)
Afwezig: de heer U. Oflaz (lid)

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering. De heer van Lavieren heeft
vanuit de werkgeverscommissie een mededeling over de griffie. Vanwege toename
werkzaamheden naast het reguliere takenpakket, zal een voorstel worden gedaan om de
formatie te verhogen. De agenda wordt vastgesteld. 

2 Vaststellen verslag 30 augustus
Besluit
De griffier meldt dat de heer de Jong van Knap academie voor vanavond was
uitgenodigd, maar dat hij verhinderd is. Dit onderwerp komt terug op de agenda.
De voorzitter heeft in de vorige vergadering melding gemaakt van een personele kwestie,
dit stond nog niet vermeld in het verslag maar zal worden toegevoegd. Naar aanleiding
van dit punt, geeft de voorzitter nu een korte toelichting op de situatie.
De besluitenlijst wordt aangepast vastgesteld.

Komende raadsronde

Het presidium oordeelt of de stukken rijp zijn voor besluitvorming en stelt de agenda's voor de
komende raadsronde vast.

3 Agendas komende raadsronde
Samenvatting besluit:
Commissie Grondgebied start om 21.00 uur. Aan de agenda zal worden toegevoegd het
Grondstoffenplan (bespreekpunt). De raadsinformatiebrief Deal wordt van de agenda
gehaald, hiervoor in de plaats zal voorafgaand aan de commissie een aparte bijeenkomst
worden belegd. Het initiatiefvoorstel zal zodanig worden geagendeerd dat zoveel
mogelijk (burger)raadsleden in de gelegenheid zijn de behandeling bij te wonen.
Commissie Samenleving en Bestuur: Aan de agenda worden toegevoegd: besluit op
bezwaarschrift (ingekomen stuk) en de raadsinformatiebrief huisvesting statushouders
(ingekomen stuk).

4 Stukken komende raadsronde
Samenvatting besluit:
Alle stukken zullen worden behandeld in de commissies, met uitzondering van de
raadsinformatiebrief over Deal. Dit onderwerp komt aan de orde tijdens een BIO
voorafgaand aan de commissie Grondgebied.
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Bespreekstukken

5 Voorstel: In gesprek met de samenleving over het werken met een samenlevingsagenda
Besluit
Het voorstel wordt doorgenomen. De leden van het presidium vullen de lijst voor
genodigden verder aan. Uitwerking wordt opgepakt door de griffie.

6 Raadsmemo Pijlstoep bodemverontreiniging Pijlstoep 31 (1745771)
Besluit
De wijze van behandeling wordt besproken, de wens wordt uitgesproken om een aparte
bijeenkomst over dit onderwerp te beleggen. De suggestie om een onafhankelijk expert
de stukken te laten beoordelen zal worden onderzocht. Na de bijeenkomst zal de raad
beslissen hoe verder wordt omgegaan met dit dossier. Streven is om de bijeenkomst op
15 of 22 november te houden, indien dit agendatechnisch niet haalbaar is dan wordt een
nieuwe datum gezocht.

Sluiting

7 Rondvraag
Besluit
Het voorstel om een gezamenlijke raden-bijeenkomst met Molenwaard te beleggen wordt
overgenomen. Griffie zal contact leggen met Molenwaard om een datum te bepalen.
De heer Pardo Kruidenier vraagt, mede op basis van voorgaande, wanneer de raad
geïnformeerd wordt over stand van zaken ontwikkelingen Mercon Kloos. Deze vraag
zal terugkomen in de commissie Grondgebied van 11 oktober.
De heer van Lavieren vindt het storend dat één van de leden van het presidium zich lijkt
te onttrekken aan zijn verantwoordelijkheden, door zonder opgave van reden afwezig te
zijn bij vergaderingen. Dit punt wordt gedeeld door de overige leden.
Verder geeft de heer van Lavieren het signaal af dat de agendadruk van de Drechtraad
/ carrousels regelmatig veel te hoog is. De agendacommissie zou  hier actief op moeten
sturen. Verzoek is of dit gedeeld kan worden in de regiofracties. Verder neemt de griffier
het mee naar voorzitter en ambtenaar van de desbetreffende carrousel. 
De heer Pardo Kruidenier vraagt naar de visie van het college op het (landelijk)
drugsbeleid in samenhang met de lokale situatie. De burgemeester is benieuwd naar
initiatieven en ontwikkelingen in het land, maar onderschrijft vooral het beleid in
Alblasserdam zoals het er nu is.
De heer Stam vraagt wanneer stukken van het presidium worden doorgeleid naar de
commissies en toegankelijk zijn. De griffier geeft aan dat de stukken ten alle tijde te zien
zijn in de presidiumagenda (ris en ibabs), maar dat in principe een dag na het presidium
de agenda's voor de commissieronde worden opgemaakt en gepubliceerd.    
De voorzitter meldt als laatste dat de opbrengst van de gesprekken tijdens het
Havenfestival wordt verwerkt en wordt meegenomen in het plan.   

8 Sluiting
Besluit
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De voorzitter dankt de aanwezigen en sluit de vergadering.
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